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لزوم تلاش مضاعف،در راستای خدمت رسانی بيشتر به مردمآمادگي راهداري استان بوشهر  براي جابه جايي  زائران اربعين حسيني
بوشهر- نســل فردا: بخش راهداري وحمل ونقل 
جاده اي استان بوشهر،بااختصاص ناوگان لازم، آمادگي 
دارد زائران اربعين حسيني راجابه جا کند.سيد حميد 
رضاعلم، مديــرکل راهداري وحمل ونقــل جاده اي 
بوشهردرنشســت با مســئولان تشــكل هاي صنفي 
ومديران شــرکت هاي حمل ونقل مسافربااعلام اين 
مطلب،افزود:بااســتفاده ازتجارب سال هاي گذشته 
وبه کارگيري اتوبوس لازم،آمادگي داريم باهماهنگي 

مســئولان مربوطه،زائران بارگاه منورسيدالشهدا)ع( 
اســتان راجابه جا  کنيم.وي افزود:ســال گذشــته 
تعداد701دســتگاه اتوبوس براي جابه جايي زائران 
اعزامي ازاستان براي شرکت درمراسم اربعين حسيني  
اختصاص يافت  وامسال نيزپيش بيني مي کنيم همين 
تعداد اتوبــوس اختصاص يابد.وي افزود:مســئولان ، 
رانندگان و خدمه  شرکت هاي مسافربري استان،تمام 

توان خود را براي  خدمت به زوار به کارخواهند بست.

تبريز-  نسل فردا: مدير منطقه آذربايجان شرقی به همراه 
معاونان و رئيس روابط عمومی منطقه از انبار نفت شهدای 
پخش تبريز بازديد کرد.ابوالفضل روح اللهی مدير منطقه  با 
حضور در واحد های ستادی انبار ، بارگيری ، کنترل کيفيت، 
ايمنی و آتش نشــانی ، مهندسی ،حراســت و گاز مايع با 
کارکنان اين مجموعه گفت وگو و بر لزوم تلاش مضاعف در 
راستای خدمت رسانی بيشتر به مردم تاکيد کرد.وی در اين 
ديدار با اشاره به اهميت نيروهای فنی و عملياتی در شرکت، 

خواستار همدلی کارکنان انبار نفت شد.حسن دلبری رئيس 
انبار نفت شهدای تبريز، به همراه ساير مسئولان مستقر در 
انبار،ضمن تشكر از حضور مدير منطقه در جمع کارکنان 
انبار ،گزارشی از عملكرد اين انبار و پروژه های در دست اجرا 
ارائه کرد.شايان ذکر است، ابوالفضل روح الهی، مدير منطقه 
و مسئولان همراه، قبل از بازديد با حضور در يادمان شهدای 
پخش تبريز با قرائت فاتحه به روح مطهر شهدای والا مقام 

ادای احترام کردند.
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مرکزی- نسل فردا: محمد تقی آبائی هزاوه 
مديرکل تعاون،کار و رفاه اجتماعی اســتان 
مرکزی گفــت: 60ميليــارد و 500 ميليون 
ريال تســهيلات رونق توليد بــه تعاونی های 
استان مرکزی اعطا شد. وی  افزود: اين ميزان 
تســهيلات، از ابتدای امســال تاکنون به پنج 
شرکت تعاونی در استان پرداخت شده است.
وی بيان کرد: 6 ميليارد ريال از اين تســهيلات به شــرکت تعاونی پرسفيد هزارآباد 
آشــتيان، پنج ميليارد و 600 ميليون ريال به عايق رطوبتی پارسيان دژ دليجان، 30 
ميليارد ريال به شــرکت کيميا رزين شازند، هشــت ميليارد ريال به شرکت تعاونی 
درمان گستر سينوهه زرنديه ساوه و 10 ميليارد ريال به شرکت يراق سازان پرستو در 
شهرستان ساوه اعطا شده اســت.مديرکل تعاون، کار و رفاه اجتماعی استان مرکزی 
افزود: با پرداخت اين ميزان تسهيلات به شرکت های تعاونی، زمنيه 30فرصت شغلی 
جديد در استان فراهم شده است.آبائی هزاوه خاطر نشان کرد: از ابتدای امسال تاکنون 
56 شرکت تعاونی اين استان در سامانه بهين ياب ثبت نام کرده اند که از اين تعداد 34 
طرح در کارگروه استانی رونق توليد مصوب شده.وی عنوان کرد: از مجموع طرح های 
مصوب شده، 12 طرح تعاونی به بانک های عامل معرفی که تاکنون پنج طرح موفق به 
اخد تسهيلات شده اند و بقيه نيز در دست پيگيری است.2331 شرکت تعاونی فعال 

در استان مرکزی وجود دارد.

عبدالعلی زاده- نســل فــردا: رئيس 
ارتباطات و فناوري اطلاعات منطقه 8 عمليات 
انتقال گاز ايران، از تجهيز شبكه هاي راديو و 
تلويزيون تاسيسات اندازه گيري گاز نوردوز 
به سامانه سيگنال رساني ديجيتال خبر داد.

ســياوش غلامي، با اعلام اين خبر گفت: با 
نصب دو دستگاه مدولاتور ريماکس بر روي 
تجهيزات صدا و سيما، سيستم راديو تلويزيوني در تاسيسات اندازه گيري گاز نوردوز 
از آنالوگ به ديجيتال ارتقاء يافت.غلامي افزود: با نصب اين تجهيزات، همكاران شاغل 
در اين تاسيســات از 18 کانال تلويزيوني و 22 کانال راديويــي ديجيتال بهره مند 
شدند.رئيس ارتباطات و فناوري اطلاعات منطقه 8 عمليات انتقال گاز اظهارداشت: 
تاسيسات اندازه گيری و صادرات گاز نوردوز در نقطه صفر مرزی ايران و ارمنستان 
قرار گرفته و تحت قرارداد تهاتری، گاز ايران را به کشور ارمنستان صادر می کند؛ لذا 
با در نظر گرفتن بعد مسافت و تبعيت از ساختار سازمانی اقماری، استفاده کارکنان 
از شــبكه های ديجيتال جهت آگاهی از رويدادهای فرهنگی، اجتماعی و سياسی 
ايران اسلامی، ضرورت و اهميت اين مهم را دو چندان می کند. وي ضمن قدرداني از 
تلاش هاي مسئولان سازمان صدا و سيما تصريح کرد: امروزه صدا و سيما به عنوان 
گسترده ترين رسانه ملی در جهان، نقش بسزايی در نهادينه کردن فرهنگ و تعميم 

ارزش ها ايفاءکرده و تاثير فراوانی در شفاف سازی افكار عمومی دارد.

قم -نسل فردا: مراســم بين المللی بنياد 
جهانی انرژی،با هدف تقدير از ســازمان ها 
و صنايع سبز در شــهر وين کشور اتريش با 
حضور سفير ايران در کشور اتريش، معاون 
وزير نيروی ايران و رئيــس اتاق بازرگانی و 
معاون وزير علوم و اقتصاد  اتريش برگزار شد. 
در اين مراسم گواهينامه سطح طلايی جامعه 
مديريت سبز اروپا و گواهينامه جايزه ملی بنياد جهانی انرژی در سال 2016  که 
پس از ارزيابی های انجام شده پروژه تصفيه خانه شماره سه فاضلاب قم تعلق گرفته 
بود، به مديرعامل شرکت آب و فاضلاب استان قم اهدا شد.مديرعامل شرکت آب 
و فاضلاب استان قم در سخنانی در اين مراسم به تشريح ويژگی های تصفيه خانه 
شماره ســه فاضلاب قم پرداخت و گفت: اين تصفيه خانه، ظرفيت تصفيه روزانه 
52 هزار مترمكعب فاضلاب، معادل جمعيتی بالغ بــر 250 هزار نفر و ظرفيت 
تصفيه لجن 500 هزار نفر را در روز دارد.وی توليد برق از گاز حاصل از لجن را از 
ويژگی های بارز اين تصفيه خانه ذکر کرد و گفــت: حدود 1150 کيلووات برق و 
حدود 1200 کيلووات انرژی حرارتی در اين تصفيه خانه توليد می شود که قادر 
است 75 درصد برق مورد نياز خود را تأمين کند.مهندس علی جان صادق پور  گفت: 
فاضلاب پس از اين ورود به اين تصفيه خانه به پساب قابل استفاده برای صنعت و 

کشاورزی تبديل خواهد شد.

60میلیارد و 500 میلیون ریال تسهیلات رونق تولید 
به تعاونی های استان مرکزی اعطا شد

تاسیسات صادرات گاز نوردوز 
تحت پوشش شبکه های دیجیتال قرار گرفت

جایزه ملی بنیاد جهانی انرژی به پروژه تصفیه خانه 
فاضلاب قم رسید

برگزاریجلسهاعضایستاد 
مدیریتبحراندرشهراندیشه

سحر مصطفوی آرام- نسل فردا: به رياست 
عباس شوندی شهردار انديشه،جلسه اعضای 
ستاد مديريت بحران شهر انديشه با محوريت 
برنامه ريزی و هماهنگی بيشتر دستگاه ها در 
زمان بحران، در محل سالن جلسات شهرداری 
انديشــه،برگزار شــد. در اين جلســه قنبری 
کارشناس ستاد بحران استان تهران، سليمی 
کارشناس ستاد بحران فرمانداری شهرستان 
شــهريار، علی بدلی رئيس شــورای اسلامی، 
معاونين شهردار و مديران عامل سازمان های 
تابعه شــهرداری انديشه، ســرگرد حيدرپناه 
فرمانده کلانتــری 16، دســتورنيكو نماينده 
شــرکت عمران و رضاپور مســئول امور شهر 
حضور داشــتند.بنا بر اين گزارش، در جلسه 
ســتاد بحران، مصوبات جلســات قبلی مورد 
بحث و بررسی قرار گرفت و برنامه های ادارات 
و دســتگاه ها مطرح شــد و در پی آن شهردار 
انديشــه در خصوص پيش بينی،پيشــگيری 
از بحــران و اجرای تدابير لازم بــرای مقابله با 
هرگونه حوادث احتمالی و وقوع بحران، تأکيد 
کرد.گفتنی است،حاضرين در جلسه مسائل و 
مباحث مربوطه و همچنيــن اقدامات صورت 

گرفته را عنوان کردند.

کنترلهزینهها،ازمحوریترین
فعالیتهایادارهبیمهسلامت

سليمه غفاری قادی- نســل فردا: يكی 
از محوری ترين فعاليت هــای اداره کل بيمه 
سلامت استان سمنان در سال جاری، کنترل 
هزينه ها وبرنامه عملياتی است.مدير کل بيمه 
سلامت استان ســمنان، با بيان اين مطلب در 
نشست شورای عمومی کارکنان بيمه سلامت 
استان سمنان، افزود: بحث روز سازمان، تجميع 
بيمه هاست وبه نظر می رسد که بيمه ها جايگاه 
بهتری پيدا کردند ونقش بيمــه ها پر رنگ تر 
شده است. در سالروز تاســيس سازمان بيمه 
خدمات درمانــی و به منظور ارتباط بيشــتر 
کارکنان با مديران ارشــد، ســومين جلســه 
پرسش وپاســخ مدير کل بيمه سلامت استان 
ســمنان در مورخ 95/8/3 با حضور پرشــور 
کارکنان برگزار شــد . در ادامه اين نشســت، 
دکتر اعرابی با بيــان اهداف ســازمان واداره 
کل بر انجام امور مبتنی بر مســئوليت پذيری 
بيشــتر همراه با همدلــی وصميمت ورعايت 
حقــوق مراجعين تاکيــد کردند.درپايان اين 
نشست،کارکنان سوالات،نظرات و پيشنهادات  
خود را مطرح و پاســخ های لازم داده شد.در 
اين نشســت،ضمن دعوت از استاد سماکوش 
 در خصوص حقوق شــهروندی،مطالبی ارائه 

شد.

شناسایی483انشعابات
غیرمجازدرروستاهایتبریز

تبريز- نسل فردا: محسنی،مدير امور آبفار 
شهرستان تبريز از شناسايی 483 فقره انشعاب 
آب غير مجاز در روســتاهای شهرستان تبريز 
خبر داد و گفت: با توجه به بررسی ها، پيگيری ها 
و پيمايش صورت گرفته در شبكه های آبرسانی 
و اســتفاده از ابزارهای اندازه گيری هدر رفت 
منابع آب شرب، 483 انشعاب آب شناسايی که 
از اين تعداد 470 فقره تبديل به مجاز و مابقی 
قطع و جمع آوری شــدند.وی افزود : کسانی 
که به صورت غير قانونی از آب شــرب استفاده 
کنند،حرام است و با متخلفين برخورد قانونی 

خواهد شد.

برگزاریجلسهکارگروهطرح
درجهبندیدراتاقمعاون

بازرگانی
مرکزی- نسل فردا: جلســه کارگروه طرح 
درجه بندی در اتاق معــاون بازرگانی برگزار 
شــد .در اين جلســه مديــر منطقه  اســتان 
مرکزی بر اجرای طرح درجه بندی با کيفيت 
مطلوب تاکيد کــرد .وی ملاک درجه بندی را 
دستورالعمل صادره از مديريت بازرگانی دانست 
و بر پايش آن تاکيد کرد.سپس عليپور معاون 
بازرگانی در خصوص اجرای طرح درجه بندی، 
انواع شــاخص ها، تعداد جايگاه های مشمول 
طرح و همچنين دســتورالعمل صادر شــده 
مطالبی را طرح و در ادامه اعضاء کارگروه نقطه 
نظرات خود را ارائه دادند .گفتنی است، در حال 
حاضر منطقه استان مرکزی، دارای 43 جايگاه 
 ممتاز و 9 جايگاه درجه يک و 3جايگاه درجه دو 

است .

کوتاه از ایران  

ساری-نسل فردا: قاسم جان بابايی، رئيس دانشگاه  
علوم پزشــكی مازندران، با بيان اينكه طرح تحول 
سلامت نياز به تامين منابع دارد، گفت:در حال حاضر 
مهم ترين چالش طرح تحول سلامت،عدم دريافت 
منابع مالی از ســوی ارگان ها و نهادهايی است که 
بدهی به دانشگاه های علوم پزشكی دارند.وی با انتقاد 
از بيمه ها بابت بدهی هايی که به دانشگاه های علوم 
پزشكی در استان دارند، اظهار کرد: وزارت کار، تعاون 
و رفاه اجتماعی به تعهدات خويش در اين زمينه عمل 
نكرد و باعث شــد که در پرداختی به پرسنل مراکز 
درمانی، دچار مشكل شــويم.رئيس دانشگاه علوم 
پزشكی مازندران با اعلام اينكه بخشی از بدهی دولت 
از محل يارانه ها توســط دولت قبل به دانشگاه های 
علوم پزشكی پرداخت نشــد، افزود: در حال حاضر 
مهم ترين چالش طرح تحول سلامت، عدم دريافت 
منابع مالی از ســوی ارگان ها و نهادهايی است که 

بدهی به دانشگاه های علوم پزشكی دارند.جان بابايی 
تصريح کرد: طرح تحول سلامت از سال 93 در کشور 
و استان کليد خورده تا بتواند آرامشی را در مردم در 
فضای بيمارستانی ايجاد کند.رئيس دانشگاه علوم 
پزشكی مازندران، افزود:ادامه طرح تحول سلامت، 
نياز به تامين منابع دارد، منابع  طرح تحول سلامت 
بايد از محل کارکردهای مراکــز درمانی و يارانه ها 
پرداخت شود.وی شمار بيمارستان های تحت پوشش 
را 23 مرکز درمانی اعلام کرد و گفت: طرح هتلينگ 
در 23 مراکز درمانی اســتان انجام شد، از طرفی در 
هزينه بيماران نيز اقدامات بسيار مناسبی انجام شد 
که ميزان پرداختی مردم به مراکز درمانی، تنها سه 
درصد هزينه است.جان بابايی با بيان اينكه 2000 
تخت در بيمارستان های مازندران نياز داريم، افزود: 
مازندران هنوز از داشتن بيمارستان اطفال مستقل 
محروم اســت.وی با بيان اينكه در حوزه بهداشــت 

کارهای اساسی انجام شــده، گفت: شمار خانه های 
بهداشت احداث شده به 224 خانه خواهد رسيد که 
از اين تعداد 150 واحد بهره برداری شده است.رئيس 
دانشگاه علوم پزشكی مازندران، راه اندازی 18 بلوک 
زايمانی را از ديگر اقدامات انجام شــده در راستای 
طرح تحول ســلامت اعلام کرد و گفت: طرح هايی 
که در قالب طرح تحول سلامت ارائه می شود، حق 
طبيعی مردم بوده که بايد از سال ها قبل در دستور 
کار قرار می گرفت.جان بابايی با اشاره به اينكه ساخت 
خانه های بهداشت روستايی در مازندران به سرعت 
تكميل شده ، افزود: خدمات دندانپزشكی رايگان برای 
افراد زير 14 سال در مازندران اجرايی شده.وی با اعلام 
اينكه در تامين داروهای شيمی درمانی در طی 6 ماه 
8 ميليارد تومان به دليل اجرای طرح تحول سلامت 
ذخيره کرديم، گفت: در ساير نيازمندی های مراکز 

درمانی با کاهش هزينه مواجه شديم.

دکتر خسرو شــهبازی، رئيس سازمان 
جهادکشــاورزی اســتان کرمانشاه، در 
اطلاعيه ای گفت:ضمــن آرزوی صحت 
و سلامتی برای کليه کشــاورزان استان 
کرمانشاه که در راستای عمل به فرمايشات 
مقام معظم رهبری مدظله العالی،جهت 
حرکت به سمت اقتصاد مقاومتی و توليد 
محصــولات اســتراتژيک،مانند گندم و 
نيل به خودکفايی در محصولات اساسی 
تلاش می کنند؛ به استحضار می رساند 
که در ســال جاری توليد گندم اســتان 
کرمانشاه به دليل باران های رحمت الهی، 
رعايت اصول کاشــت، داشت و برداشت 
توسط کشاورزان، اســتفاده از بذور تاييد 
شــده مراکز تحقيقاتی،مبارزه مناسب با 
آفات و بيماری ها با نظارت کارشناســان 
جهادکشاورزی و... فراتر از حد انتظار بوده 
و حدود يک ميليون تن توليد شــده که 

با مديريت صحيح اين ســازمان و ادارات 
تابعه،بيــش از 743 هزارتــن محصول 
گندم مازاد برنياز کشــاورزان، به موقع و 
با رعايت تمام ضوابط قانونی،خريداری و 
در سيلوهای استان ذخيره سازی شد.وی 
افزود: مطالبات کشاورزان گندمكار مناطق 
گرمسيری استان، از هفته اول خريداری به 
حساب آنها واريز شده؛ به طوری که هيچ 
کشاورز گندمكاری در 3شهرستان سرپل 
ذهاب، قصرشيرين و گيلانغرب، مطالبه ای 

از دولت ندارد.
شهبازی تصريح کرد: در موقع خريد گندم 
کشــاورزان مناطق معتدل و سردســير 
اســتان نيز مطالبات به نوبــت پرداخت 
شده،اما به دليل مشكلات بودجه ای که 
دولت با آن مواجه است، تامين اعتبار لازم 
برای خريد تضمينی محصولات با مشكل 

مواجه شد.

کرمانشاه، جزو  اولين استان ها 
جهــت پرداخــت مطالبات 

کشاورزان
رئيس ســازمان جهادکشــاورزی استان 
کرمانشــاه،در ايــن اطلاعيــه افــزود: با 
پيگيری هايی که توسط استاندار ، سازمان 
جهادکشاورزی ، وزارت متبوع و.... انجام شد، 
استان کرمانشاه همواره در اولويت پرداخت 
بوده و در هر مرحله ای کــه اعتبارات لازم 
تامين شده، اين استان جزو اولين استان ها 
جهت پرداخت مطالبات کشاورزان گندمكار 
قرار گرفته، به طــوری که اکنون مطالبات 
کمی )نسبت به ميزان پرداختی(باقی مانده 
است.وی يادآورشد: کل گندم مازاد برنياز 
کشاورزان اســتان کرمانشاه که خريداری 
شده،  743694تن بوده که توسط بعضی 
رسانه ها به اشــتباه يک ميليون تن عنوان 
شــده، در حالی که گندم توليدی استان، 

حدود يک ميليون تن است؛ ضمنا 32 هزار 
تن نيز بذر گندم خريداری و ذخيره سازی 
شــده تا پس از انجام عمليات لازم توسط 
مراکز مورد تاييد سازمان جهادکشاورزی در 
فصل کشت سال جاری، مجددا در اختيار 
کشــاورزان قرار گيرد. وی افزود: از ابتدای 

خريد گندم تاکنون، مبلــغ 879ميليارد 
تومان به کشاورزان استان کرمانشاه پرداخت 
شــده و فقط 71ميليارد تومان  مانده که 
اميدواريم اين مبلغ باقی مانده نيز تا چند روز 
آينده تسويه قطعی شود. شهبازی در پايان 
از پيگيری های وزارت جهادکشــاورزی، 

سازمان مديريت و برنامه ريزی، استاندار ، 
معاونين محترم استانداری، نمايندگان مردم 
شريف استان کرمانشاه در مجلس شورای 
اسلامی، رسانه های تلاشگر استان و .... در 
راستای تامين اعتبار مطالبات کشاورزان 

گندمكار استان تقدير و تشكر کرد.

افزایشتولیدگندمدرکرمانشاه

رئيس دانشگاه علوم پزشکی مازندران، اعلام کرد؛

مازندران،نيازمند 2000 تخت بيمارستانی

رئیس سازمان  جهادکشاورزی  استان کرمانشاه،خبر داد :

نسل فردا
گروه ايران

حسينی نسب - نسل فردا:سيدجميل احمدی 
در مراسم بدرقه تيم مهارتی کردستان به هفدهمين 
مسابقات ملی مهارت، اظهار کرد: 15 نفر از جوانان ماهر 
و توانمند استان، پس از برگزاری اردوهای آماده سازی 
متعدد به هفدهمين مسابقات ملی مهارت اعزام شدند.

احمدی به هدف برگزاری مسابقات ملی مهارت اشاره 
کرد و گفت: مسابقات ملی مهارت،سالانه در سه مرحله 

شهرستانی، استانی و ملی برگزار می شود و نقش مهم 
و موثری در ترويج فرهنگ مهارت آموزی دارد.به گفته 
وی، اگر فرهنگ مهارت آموزی در جامعه نهادينه شود، 
می تواند زمينه ساز و زيربنايی برای توسعه فرهنگ 
کار و ايجاد اشــتغال پايدار باشــد.مديرکل آموزش 
فنی و حرفه ای استان کردســتان افزود: با برگزاری 
اين مسابقات، نخبگان مهارتی در اقصی نقاط کشور 

شناسايی شده و می توان از اين ظرفيت عظيم انسانی 
برای توسعه کشور بهره برد و با شناسايی آنان از اين 
توانمندی ها در راستای توسعه صنعتی کشور استفاده 
کرد.احمدی اظهار داشــت: هفدهمين مســابقات 
ملی مهارت از تاريخ 2 تا 5 آبان ماه ســال جاری در 
29 رشته مهارتی برگزار شــد.وی اعلام کرد: در اين 
مرحله از مسابقات ملی مهارت492 نفر از جوانان ماهر، 
شامل431 نفر مرد و 61 نفر زن با يكديگر به رقابت 
پرداختند.اين مقام مسئول تصريح کرد: هفدهمين 
مسابقات ملی مهارت در رشــته های آکواترون  يک،  
الكترونيک،  تأسيســات الكتريكی،  تبريد و تهويه، 

تراش CNC، رباتيک، طراحی و توسعه وب، طراحی 
مهندسی مكانيک،  فناوری اطلاعات ـ راهكارهای 
نرم افزاری برای تجــارت، فناوری طراحی گرافيک، 
فرز CNC، فناوری مد»خياطی«، کاشيكاری ديوار 
و کف، کابينت سازی چوبی،  لوله کشی و گرمايشی، 
مكاترونيک، فناوری خودرو، صافكاری خودرو، نقاشی 
خودرو، اتصــالات چوبی، صنايع غذايــی )قنادی ـ 
آشپزی(، آجرچينی، طراحی فضای سبز، جوشكاری، 
 ـمديريت سيستم های  جواهرسازی، فناوری اطلاعات 
تحت شبكه، ساخت و توليد و کنترل صنعتی برگزار 

شد.

مديرکل آموزش فنی و حرفه ای استان کردستان،خبر داد :

     حضور جوانان ماهر استان در هفدهمين مسابقات ملی مهارت 

 نماينده سبزوار، جغتای و جوين در مجلس شورای 
اسلامی، خواستار افزايش تراکم برگزاری جلسات 
و تسريع در حل مشــكلات پديده شد.رمضانعلی 
ســبحانی فر با اشــاره به اينكه در مجلس نهم با 
پيگيری هــای زياد به جمع بندی هــای خوبی در 
خصوص حل مشكلات پديده رسيده بوديم، بيان 

کرد: برای حل مشــكل مردم، بحث ورود پديده به 
بورس به ميان آمد که متاسفانه روند آن به صورت 
عادی در حال طی شــدن اســت. در اين ميان کار 
بسيار طولانی شده؛ چون روند حل مشكلات بايد 
در چارچوب قانونی طی شــود تا کار کاملا قانونی 
انجام گيرد. سبحانی فر افزود: تا جايی که اطلاع دارم 

مسئولان مربوطه اين مسئله را دنبال می کنند، اما 
سرعت پيگيری ها کند است و ما را قانع نمی کند، 
بايد در اين خصوص جلســات متراکم تری برگزار 
شود و تمامی دستگاه ها پای کار بيايند؛چرا که اين 
مسائل به صورت بخشی حل نخواهد شد.نماينده 
سبزوار، جغتای و جوين در مجلس شورای اسلامی 

در خصوص ورود پديده به بورس گفت: ورود به بورس 
يک سری الزامات قانونی دارد و نيازمند شفاف سازی 
اســت، برای اينكه اين اتفاق بيفتد و در گام بعدی 
بتوانيم جذب سرمايه گذار داشته باشيم، نيازمند عزم 
دستگاه های مرتبط و سرعت بخشی به امور هستيم.
وی در خصوص وظايف نمايندگان در اين خصوص، 
تصريح کرد: نماينــدگان در مجلس، نقش نظارتی 
دارند، اما با اين وجود پيگيری ها در مجلس نهم بيشتر 
بود و در اين مجلس بايد پيگيری های مستمرتری 

صورت گيرد که به دليل شروع کار مجلس هنوز اين 
موضوع حاصل نشده است. در حال حاضر در حال 
پيگيری اين موضوعات هستيم که با عزم مسئولان 
ذيربط مشكلات حل خواهد شد.سبحانی فر در پايان 
با تاکيد بر سرعت بخشی به حل مشكلات پديده بيان 
کرد: بايد هر چه سريع تر موانع حضور پديده در بورس 
برطرف شود تا بالطبع مشكلات بعدی نيز مرتفع شود 
و مردم نيز با آرامش بيشتری به پيگيری مشكلات 

خود ادامه دهند.

حل مشکلات پديده ، نيازمند تسريع در پيگيری هاست
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